
Generalforsamling i DHMC 08-02-2024 
 

Dagsorden: 

Dagsorden ifølge vedtægternes §8 
1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning for det forløbne år. 
3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse. 
4. Behandling af indkomne forslag. Der er ikke kommet nogen forslag. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
 

På valg er: Næstformand Lars Palle   Modtager genvalg 

Sekretær Peter Jacobi   Modtager genvalg 
Bestyrelsesmedlem Egon Brix  Modtager genvalg 

 
6. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. 
 

På valg er: Best.suppleant Casper Hein Ankersen Modtager genvalg 
 

7. Valg af 1 revisor og 1 revisor suppleant. 

 
På valg er: Revisor Carl Helmers    Modtager genvalg 

     Revisorsuppleant Poul Helmers  Modtager genvalg 
 

8. Eventuelt. 

 

Formanden startede med at byde velkommen til årets generalforsamling. 

Kl. 19:30 Generalforsamling - Dagsorden ifølge vedtægternes §8: 

 

1. Valg af dirigent. 
Jens Berg Andersen blev valg til dirigent 

Jens konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og dermed beslutningsdygtig.  

 

2. Formandens beretning for det forløbne år (2023). 
(Luffes beretning indsættes her) 

Kommentarer: 

 Jens takkede for Formandens beretning. 

 Troels - Det er godt vi er stille medens formanden holder sin beretning. 

Troels havde kommentarer vedrørende tilmelding til FIVA-løb. 



Troels – at sælge varen (Løbene) det der er problemet, er stadigvæk for meget arbejde at lave løb 

for 20 biler. Der skal laves et stort fodarbejde for at skaffe sponsorer til løb. 

Der kræves nytænkning når der skal arrangeres løb. Vi skal levere ”kaffeløb” for at tillokke nye 

deltagere til sporten. 

Karen – Vi samler mange deltagere til kaffeløb i Vejen. 

Peter – man skal blive ved med at lave de ”kaffeløb” det samme løb så folk ”hører” om løb. Der skal 

laves ”kaffeløb” sideløbende med konkurrenceløbene. 

Formanden – I Vejen er der mangel deltagere til de ”kaffeløb” han arrangerer. 

Karl Hellmers – Hvorfor skal DASU blandes ind i disse ”kaffeløb”? IMG-klubben har de stor succes 

med deres ”picnic”-løb 

Troels – Vores tanke er vi gerne vil have folk til at deltage ved at arrangere ”kaffeløbene” 

sideløbende med konkurrencerne således ”kaffe”-deltagerne kan se et rigtigt løb. 

 

Formandens beretning blev godkendt. 

3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse. 
(Mariannes dokument indsættes her) 

Marianne – vi har et overskud på godt 5000kr. Vi har fået en foreningskonto i banken og sluppet væsentligt 

billigere for vores konto i banken.  

Vi har lejet lokaler til vores materialer. Vores løb har givet overskud. Samlet set: vi har penge i kassen som 

vi også bruger bl.a. Messe. 

Vi håber på overskud i det kommende år. Alt i alt ser økonomien fornuftig ud. 

Kommentarer: 
Brix – Er der åbent for søgning af støtte? 

Teddy Simonsen- Gratis start til Midnight Run? Skal der ikke være en gratis start? 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Forslag skal iflg. vedtægterne være Formanden i hænde senest 14 dage inden generalforsamlingen.  
Der er ingen indkomne forslag. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
På valg er: 

Næstformand Lars Palle  Genvalgt 

Sekretær Peter Jacobi  Genvalgt 
Bestyrelsesmedlem Egon Brix Genvalgt 
 



6. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. 
På valg er: 

Best.suppleant Casper Hein Ankersen Genvalgt 

2. Best.suppleant – Ledig 

 

7. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant. 
På valg er: 

Revisor Carl Helmers   Genvalgt 
Revisorsuppleant Poul Helmers  Genvalgt 

 

8. Eventuelt. 
Carl Hellmers – I MG-klubben har vi vigende deltagere til løb og sportslige arrangementer og derfor har vi 

inviteret andre klubber til vores arrangementer. 

Troels – vi oplever folk vil have hyggeløb eller ”vinkeløb” 

Peter – Viking Historic – det er lidt pinligt der ikke er flere danske deltagere til dette løb arrangeret af vores 

venner syd for grænsen. 

Troels – Tidligere har der været indkomne forslag der ikke er ført til protokols. Det er ikke godt nok. 

Ligeledes skal formandens beretning være tilgængelig for de medlemmer der ikke deltager i 

generalforsamlingen senest 14 dage efter generalforsamlingen. Det har den ikke været i tilstrækkelig grad. 

Dette er ikke godt nok! 

Troels – ADAC Kiel har kontaktet Troels om han kan arrangere 60 km løbsetape i Danmark som en del af 

deres ”ADAC Classic Car Charity”- løb. Jeg syntes DHMC skal reklamere for løbet. 

 Luffe: hvad forventer man af deltagerne. 

 Troels: det er ren hygge 

Troels – Richard Lehr, fra Tyskland, har spurgt om DHMC vil være med i et nyt oprette mesterskab der skal 

bestå af flere forskellige løb i både Danmark og Tyskland. (Teknisk indviklet forklaring). 

Richard Lehr er lydhør for forslag. 

Luffe: Jeg syntes det lyder spændende. Der er jo ikke længere fra Vejen til Nordtyskland som der er 

til Sjælland eller Nordjylland. 

Carl – Det kan eventuelt også trække tyske deltagere til danske løb. 

Troels – Det kræver et lang sejt træk at få tyskere herop at køre løb i Danmark. 

Brix – Det er svært at få deltagere fra syd for grænsen. Hvad skal der til for at lokke dem herop? 

Teddy Simonsen – det er meget svært det her, det er ualmindeligt svært at lokke de fine biler ud u 

vejret. Folk er kun til korte køreture. 

Brix – jeg syntes det er fantastisk vi har udsolgt til vores hyggearrangement nu her om 14 dage. 



Carl Hellmers – Det er besværligt det her der skal for meget teknik i bilerne der skræmmer nye 

deltagere. 

Troels – Teknikken skræmmer nye deltagere væk, de tør ikke binde an med det der ”avancerede” 

teknik. 

Brix – hvad er det vi har gjort for at få udsolgt til foredraget på rekordtid? 

Troels- Foredraget er offentligt, folk kommer langvejs fra og det er e samarbejde mellem to 

klubber. 

Karen – Folk på ruten ser forskelligt på vores sport, nogle er sure og andre vinker. Deltagere vil ikke 

”trues” ad og derfor bliver de væk  

Jens Andersen – Bestyrelsen har fået ind-put at arbejde med 

 

Jens takkede for god ro og orden og afsluttede hermed Generalforsamlingen. 

 

Herefter giver klubben kaffe med brød/kage. Dagsorden kan fra 1 uge inden generalforsamlingen ses på 

klubbens hjemmeside: www.dhmc.dk Stemmeret og adgang til generalforsamlingen har alene medlemmer 

af DHMC jvf. vedtægternes §7 

Efter Generalforsamlingen konstituerede den bestyrelsen sig ved et bestyrelsesmøde. 

http://www.dhmc.dk/

